
 

 

 

 

Rauland Fjellstyre – Vinjevegen 665 –3890 Vinje 

Telefon: 902 13 655 - E-post: rauland@fjellstyrene.no 

Bankkonto: 2620 27 01336 

 

 

 

MØTEBOK 

 

Tidspunkt: Måndag 150221 kl 1800 

Stad:  Rauland Kraftforsyningslag  

 

Desse møtte:  

Jarle Nordjordet, Halvor Fehn, Marit Kåsa, Tor Aage Dale, Ane Killingtveit 

 

Meldt forfall: Ingen 

 

Andre til stades på møtet:  

Sveinung Olsnes, sekretær 

  

Saker til styremøtet: 

 

Sak 01/21: Meldingssaker 

Sak 02/21: Godkjenning av årsrekneskap og årsmelding 2020 

Sak 03/21: Regulering av prisar 

Sak 04/21: Budsjett for 2021 

Sak 05/21: Orientering frå sekretær, aktuelle saker 

Sak 06/21: Eventuelt 

 
 
Me stadfester med våre underskrifter at møteboka er i samsvar med det som kom fram på møtet 
 

 

Marit Jortveit/s/ Jarle Nordjordet/s/  Halvor Fehn/s/ 
 

 

Marit Kåsa/s/ Tor Aage Dale /s/  Ane Killingtveit/s/ 
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Sak 01/21: Meldingssaker 

 

Saksdokument: 

2020.12.03.001.5.Villutv-Innspill cwd strakstiltak HV 2021   

2020.12.07.001.1.Mdir-Instruks til SNO - oppfølging av skrantesjuke   
2020.12.09.600.NFS-Utkast+høring+jakt+og+fiske    

2020.12.14.001.4.Vinje kommun-Lokal høyring namnesak tadnamn på Hardangervidda 

2020.12.31.Nemd-Brev til Mdir og MT - innspill til CWD-prosessen  
 

Saksutgreiing: 

 

Forslag til vedak: 

   

Referat: 

Gjennomgang ved sekretær 

 

Vedtak: 

Styret tek orienteringa til vitande.  

 

 

 

Sak 02/21: Godkjenning av årsrekneskap og årsmelding 2020 
 

Saksdokument:  

Årsrekneskap 

Hovudbok 

Saldobalanse 

Årsmelding  

 

Saksutgreiing:  

Årsrekneskapen syner eit overskot på kr 56 901,65. Hovudgrunnen til større overskot enn 

budsjett finn me i sal av reinskort som er om lag 60 000 høgare enn budsjett. For dei andre 

budsjettpostane er det mindre avvik.  

 

Framlegg til vedtak:  

Rauland Fjellstyre godkjenner framlagde årsrekneskap og avset overskotet på kr 56 901,65 til 

annan eigenkapital. Det vert teke atterhald om revisor si godkjenning.  

 

Styret godkjenner framlagde årsmelding.  

 

Referat: 

Gjennomgang av rekneskapen ved sekretær 

 

Vedtak: 

Rauland Fjellstyre godkjenner framlagde årsrekneskap og avset overskotet på kr 56 901,65 til 

annan eigenkapital. Det vert teke atterhald om revisor si godkjenning.  

 

Styret godkjenner framlagde årsmelding.  

 



 

 

Sak 03/21: Regulering av prisar 
 

Saksdokument: 

Gjeldande prisar 

 

Saksutgreiing:  

Prisane vart seist regulert i 2018. Prisforskrifta er under revisjon og har vore på høyring. 

Sakshandsamar tilrår å vente med endring av prisane til ny forskrift er på plass. Dette vil i 

praksis bety at Raualand FS ikkje endrar prisar i år, men ventar til fyrste møte i 2022 med 

prisendring.  

 

 

Framlegg til vedtak:  

Ingen  

 

Referat: 

Styret har ikkje merknader til prisane eller saksutreiinga.  

 

Vedtak: 

Rauland FS vidarefører gjeldande prisar og tek sikte på ei prisregulering som skal gjelde fom 

0101 2022. Ein tek opp att saka på seiste møte i 2021.  

 

 

Sak 04/21: Budsjett for 2021 
 

Saksdokument:   

Budsjett 2021 

 

Saksutgreiing: 

Budsjettet er lagt opp med føresetnad om at villreinkvoten vert om lag på same nivå som i 

2020.  

Styret vedtok i møte i november 2020 å oppretthalde tenestekjøp på noverande nivå. Dette er 

teke inn i budsjettet.  

 

Framlegg til vedtak:  

Ingen 

 

Referat: 

Gjennomgang ved sekretær. Det vert diskusjonar om framtida for drifta og styret er bekymra 

for økonomien eit par år fram i tid. Styret ser det som naudsynt å redusere kostnadene 

vesentleg dersom ein misser inntekter frå reinsdyrjakt.  

Styret ynskjer ikkje å føreta endringar i årets budsjett.  

 

Vedtak: 

Framlagt budsjett for 2021 vert godkjent.  

 

 

 

 



 

Sak 05/21: Orientering frå sekretær, aktuelle saker 
 

Saksdokument: 

 

Saksutgreiing: 

• Nytt om CWD 

 

Forslag til vedak: 

 

Referat: 

Gjennomgang og orientering ved sekretær.  

 

Vedtak: 

Styret tek orienteringa til vitande.  

 

 

 

Sak 06/21 Eventuelt 

 
Saksdokument:   

Ingen 

 

Saksutgreiing:  

 

Framlegg til vedtak:  

Ingen 

 

Referat: 

Det kom fram at nokre av brukarane var misnøgde med måten dei kunne setje seg opp på 

dugnadsliste på. Styret diskuterte dette noko, men vart samde om at løysinga som er no har 

vart i mange år og bør kunne fungere.  

Alle som vil kan sende epost til fjellstyret når som helst å setje seg opp på liste. Dette bør folk 

kunne klare.  

 

Vedtak: 

Styret tek diskusjonen til vitande og ynskjer å halde fram med dagens praksis.  


